
Jaarvergadering PB Nuis-Niebert  6 juni 2023 

 

1. Opening: Tonnie Siertsema opent de vergadering om 19.30 en heet iedereen welkom. Helaas 

is de opkomst laag. 

2. Notulen jaarvergadering 2022 worden goedgekeurd. 

3. Jaarverslag 2022 

Zijn weer diverse activiteiten geweest, waaronder Sint maarten, Sinterklaasintocht, 

Kerstwandeltocht(ondanks heel slecht weer toch goed bezocht, in 2023 in Niebert), AED 

cursus(2024 opnieuw), garageverkoop. 

-MZF, ditmaal verkorte versie op een locatie ivm korte voorbereidingstijd. Maar geslaagd. 

Volgende versie wellicht weer mogelijkheid tot uitgebreider met samenwerking met bv oa 

voetbalvereniging en ijsbaan. 

-Huizenbouw, loopt al lang. Weinig progressie tot op heden. Moeten meer out of the box 

gaan denken. 

- Openbaar groen/ wegenonderhoud, blijft aandachtspunt. Rode asfalt bij in de Klaver 

eindelijk vervangen. Wegkanten bv Jonkersweg zijn enigszins opgevuld. 

 

-Verkeersproblematiek Molenweg/Nieuweweg. Metingen: 92% rijdt harder dan 50km/h, 67% 

rijdt harder dan 70km/h, binnen de bebouwde kom. Met uitschieters naar 153 km/h. 

Een werkgroep is een half jaar bezig om te kijken of de snelheid naar beneden gebracht kan 

worden. Zgn straatjuweeltjes was het idee, wegbeheerder gaf voorkeur aan zgn Legoblokken. 

Inmiddels is er een proefplaatsing gedaan van. Kijken of dat wat brengt.  

Hadden nav veel negatieve reacties uit het dorp een discussie/ inbreng verwacht tijdens deze 

vergadering, helaas was er niemand bij de jaarvergadering aanwezig. 

Vervolg: misschien wat ludieke acties, in gesprek blijven met de gemeente voor een goede 

oplossing. 

 

-Website NN vernieuwd.  

 

Wellicht alle nieuwe berichten op zowel FB als website plaatsen? 

- Dorpsbord NN. Bij activiteit aankondigen in dorp, grootte bord is 110x70. 

-Lelylijn, ook al ver weg. Komt wrs langs A7. Blijft actueel. 

-Dorpsvisie-> met hulp van Groninger dorpen wordt dit in gang gezet. 

-Ledenwerving PB: actief houden om alle activiteiten te kunnen blijven doen. 

-In het kader van de dorpenronde weer met Harry Stomphorst een ronde gaan doen om de 

issuepunten vd dorpen weer in beeld proberen te krijgen bij de gemeente. 

 

-Financieel jaarverslag, Tonnie geeft toelichting.   

 

4. Kascontrole Rixt Rieneke en Maria vd Veen hebben de kascontrole gedaan en geen 

bijzonderheden. Is goedgekeurd. De dames worden bedankt met een bloemetje. 

5. Maria van der Veen en ? zijn bereidt om de kascontrole van 2023 te doen.  

6. Bestuur: Hendrik Jan treedt af als bestuurslid. Hij wordt bedankt voor zijn inzet. En krijgt een 

bloemetje mee. Er worden nog nieuwe bestuursleden gezocht. 

 

7. Wvtt: 

 



-Onderhoud t Pad: wordt steeds minder aan gedaan, ondanks de belofte van de gemeente. 

Verzoek om vanuit PB weer eens een balletje op te gooien bij de gemeente. 

-Garageverkoop niet plannen op dag waar elders veel activiteiten. 

- Jaarvergadering niet plannen op dag waar elders veel activiteiten en toch wel flyeren voor 

meer opkomst. 

8. Pauze 

9. Gastspreker: Col Collewijn verteld een leuk verhaal/anekdotes over zijn hulpmiddelen in het 

dagelijks leven met blindheid.  

   

10. Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering. 

 


